
ZAPISNIK 8. REDNA SEJA SVETA KS CERKNO 

7.10.2024 ob 19ih 

Prisotni: Danilo Sedej, Gašper Razpet, Andrej Valentinčič, Aleš Tušar, Blaž 
Tušar, Robert Obid, Mitja Miklavčič, Valerija Močnik, Andraž Drešček  

 

Odsoten: Stane Gosar 

 

Dnevni red:  

1. Ugotovitev sklepčnosti, sprejem zapisnika 7. seje, sprejem dnevnega reda 
2. Elaborat o oblikovanju cene grobnine na pokopališču Cerkno ter sklep o 

določitvi grobnine za pokopališče Cerkno 
3. Rebalans proračuna za leto 2024 
4. Projekt Mrliška vežica 
5. Pobude in vprašanja 

 

 

Na predlog Danila S. je bila na seji dodana  4. točka dnevnega reda, dnevni red 
je bil nato soglasno sprejet. 

 

2.  V drugi točki so člani sveta soglasno sprejeli elaborat in sklep o cenah 
grobnin za pokopališče Cerkno, ki so ga že dobili v predhodni vpogled. 

 

3. Reblans proračuna 2024:  

 

Blaž T. (Poljane): Izvedena je bila investicija v obnovo notranjih prostorov 
Mlekarna v višini 2000€, za dokončanje obnove potrebujejo še 3000€, le ta bo 
izvedena do konca leta. 

 

Robert Obid (Labinje): Izvedli so ureditev odvonjavanja za vasjo, v teku je še 
ureditev ceste do Miklavževega turna, ki bo izvedena do konca leta. 

 



Za obdarovanje ob koncu leta se nameni: 

1. 1000€ za Labinje in Poljane 
2. 1000€ Planina, Čeplez 
3. 1000€ Cerkno 

Mitja Miklavčič (Cerkno):  

Izpostavi problem neurejenosti vodotoka Zapoške, prevzame nalogo da pripravi 
dopis z fotografijami, ki bo posredovan na DRSV. 

Aleš Tušar, Andrej Valentinčič ( Čeplez, Planina):  

predstavita ponudbe za ureditev zgornjih prostorov v domu krajanov v Planini. 
Odobri se sredstva za nabavo materiala za ureditev tlakov, v višini 4500€. 

Gašper Razpet ( Cerkno): 

Predstavi, da ima težave pri pridobitvi ponudbe za izdelavo novih šankov za 
prireditve. Izpostavi problem neurejenosti trga pri fontani ter luknje na mostu na 
Vojkovi ulici. Prevzame nalogo, da preveri lastništvo parcele, kjer se nahaja 
poškodba. 

 

Danilo Sedej ( Cerkno): 

Predlogi:  

1. Asfaltacija poti v Gozdarski vrt (cca 100m), poti v Strano (cca 30m) 
2. Postavitev znaka za omejitev hitrosti Cegnci 
3. Popravilo asfalta Pot pod bregom 
4. Menjava javnih luči za varčnejše svetilke 

 
 
 

4.Projekt Mrliška vežica 

Danilo Sedej:  

Izpostavi, da ima projekt gradbeno dovoljenje, v katerega je bilo vloženo veliko 
časa in sredstev. Predlaga pridobitev sredstev s kreditom in razporeditev izvedbe 
projekta na dve leti. Predstavi informacijo, da podjetje Lumar ne izdeluje 
podobnih projektov. 

Predlaga organizacijo sestanka z županom in predstavniki krajevnih skupnosti, ki 
uporabljajo pokopališče Cerkno. 



 

Člani sveta so mnenja, da se gre v izpeljavo projekta, glede na dosedanji vložek. 

 

5. Razno 

Danilo Sedej: prevzame pripravo dopisa( pobude) za posodobitev 
telekomunikacijskega omrežja, ki bo poslan na Telekom. 

 

Seje je bila zaključena ob 20:50. 

 

Zapisal: Andraž Drešček 

 

 

 

 
 

 

 


